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STATUS OF PAPUA NEWGUINE

DeFactoApplication of theGATT

The Director-Generalhasbeen informedby the Governmentof Australia, ina
communication received on 17 September 1975, that Papua New Guinea acquired
autonomy in the conductof itsexternal commercial relationsandother matters
provided for in the General Agreement, as from 16September 1975.

Accordingly, the Recommendation of 11 November 1967(BISD, Fifteenth Supplement,
page 64), providing for thede fact application of theGATT as between the
ccntracting parties and territory which acquires autonomy, is applicablein
respect of Pasut New Guinea.

SITUATION DU PAPUA-NOUVELLE-GUINEE

Applicationde fait de l'Accord général

Par communication reçue le 17 Septembre1975,le gouvernment de l'Australie a
informé le Directeurgénéral que le Papua-Nouvelle-Guinée avaitacquis,le
16 septembre 1975, une autcnomie complèta dans la conduite desesrelations
commerciales extérieures pour les autres questions qui fontl'objet de l'Accord
general.

En conséquence, la Recommandation du11 novembre 1967 (IBDD, Supplément no 15,
page 68), prévoyant, l'application de fait de l'Accord général entre les parties
contractantes et un territoire qui acquiert l'autonomie, est applicable au
Papua-Nouvelle-Guinée.


